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SLOVENSKO: Megalomanská vakcinačná kampaň v réžii ministra zdravotníctva Vladimíra
Lengvarského a ministra financií Igora Matoviča vychádza nazmar. Vládny režim už
nemôže viac tajiť, že na sklade leží približne 2,3 milióna dávok vakcín proti covidu, zväčša
americkej proveniencie, o ktoré medzi Slovákmi nie je prakticky veľký záujem

Pritom ešte v marci tohto roku bratislavská liberálna kaviareň rozpútala hystériu okolo údajného
trestuhodného konania bývalého ministra zdravotníctva Mareka Krajčího, ktorý nevyužil opciu
americkej farmaceutickej korporácie Pfizer na dodávku dodatočných 3 miliónov dávok vakcíny
Comirnaty z 200 miliónového balíka pre Európsku úniu. Slovensko by tak dnes malo na skladoch nie
3 milióny nevyužiteľných dávok americkej vakcíny, ktorá zanedlho exspiruje, ale vyše 5 miliónov
zbytočných amerických vakcín.

Spoliehať sa na to, že by americká farmaceutická korporácia od Slovenska odkúpila nevyužité
vakcíny tak, ako to učinili ruskí dodávatelia vakcíny Sputnik-V by bolo naivné. Minister zdravotníctva
Lengvarský tak musí riešiť chúlostivú otázku, čo s nespotrebovanými miliónmi americkej vakcíny,
ktorá síce je registrovaná, no záujem o ňu nie je.

Ponúkajú sa viac-menej iba dve riešenia. Prvým je „nezištný“ dar nejakým Aziatom, alebo Afričanom.
Napríklad Taiwancom. Médiá hlavného prúdu tak budú môcť ohurovať svojich čitateľov bulvárnou
správou o tom, ako vďační Taiwanci opäť rozsvietia na fasáde mrakodrapu v Tchaj-peji obrysy
slovenskej trikolóry na znak poďakovania Slovensku za darovanú americkú vakcínu. Pravda, len v
prípade, ak ešte bude použiteľná a nebude po záruke.

Druhou možnosťou je menej atraktívne riešenie, ktoré sa bohužiaľ nebude dať využiť na
propagandistické účely. Nespotrebované milióny americkej vakcíny bude nutné spáliť v spaľovniach
podobne ako v Čechách, kde sa týmto spôsobom likvidujú kontroverzné britsko-švédske vakcíny
AstraZeneca. Len na prelome októbra a novembra sa v českých spaľovniach bude musieť zlikvidovať
väčšina z 55 tisíc dávok vakcíny AstraZeneca, ktoré ležia v skladoch distribučnej spoločnosti Avenier.
Doposiaľ bolo v spaľovaniach zlikvidovaných 27-krát viac vakcín firmy AstraZeneca, než koľko ich
stihli zdravotníci aplikovať záujemcom o očkovanie. Vzhľadom na enormne nízky záujem o očkovanie
britskou vakcínou sa približne 45 tisíc dávok vakcíny bude musieť zabaliť do plastových vriec, ktoré
budú zvážané do spaľovní za účelom ich likvidácie. Kvôli exspirácii nespotrebovaných preparátov nie
je možné vakcínu AstraZeneca z Českej republiky ani darovať nejakej tretej krajine.
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